



规格 Specifications

型号 Type	防爆标志 Explosion-proof Mark	防爆合格证编号 Explosion-proof Quality certificate number	电压 Voltage	功率 Power	重量 Weight	L	L1
CFY20-2	Exd II CT6	CNE × 07.0731	110V/220V	20W × 2	7kg	556	775
CFY30-2	Exd II CT6	CNE × 07.0731	110V/220V	30W × 2	8kg	861	1080
CFY40-2	Exd II CT6	CNE × 07.0731	110V/220V	40W × 2	9kg	1166	1385
CFY20-1	Exd II CT6	CNE × 07.0731	110V/220V	20W × 1	7kg	556	775
CFY30-1	Exd II CT6	CNE × 07.0731	110V/220V	30W × 1	8kg	861	1080
CFY40-1	Exd II CT6	CNE × 07.0731	110V/220V	40W × 1	9kg	1166	1385

说明:CFY系列防爆灯能可靠地在温度组分别为T1~T6爆炸危险场所1区、2区的环境中使用，也适合于腐蚀性地区的作业照明。外壳采用不锈钢或铸铝成形，透明罩采用玻璃或聚碳酸酯模压成形。符合IEC92-306-1980标准，经国家防爆检测中心检验合格，由中国船级社“CCS”型式认可。填料函为铜质，螺纹为M24 × 1.5，适合铠装电缆 φ 14-φ 18mm。

Remark:CFY series of explosion-proof lights can be used reliably in the dangerous explosive place(zone 1,zone2)with temperature group T1~T6,also fit the operation illumination in corrosive area.The shell adopts stainless steel or castaluminum,and transparent lampshade adopts glass or polycarbonate.They conforms to IEC92-306-1980 standard,passed the examination of National Explosion-proof Test Center,and was approved by CCS(China Classification Society).The gland is copper,screw is M24 × 1.5, fit for armored cable φ 14-φ 18mm.

采用标准:符合《钢质海船入级规范》和国家标准GB3836,GB12045, EN50014, EN50018, EB60079.

Adopt Standard: Conform to GRADE ENTRY NORMS FOR STEEL SHIPS and national standard GB3836,GB12045,EN50014, EN50018,EN60079.